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Vragen van het lid Voortman (GroenLinks) aan de ministers van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport en van Sociale Zaken en Werkgelegenheid 
over het bericht «Steeds minder bedrijfsartsen» (ingezonden 3 januari 2013). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Steeds minder bedrijfsartsen»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat, als we willen dat mensen gezond werken en langer 
werken, het belangrijk is dat er veel meer bedrijfsartsen bijkomen en de 
toegang tot de bedrijfsarts wordt verbeterd? 

Vraag 3
Welke verklaring heeft u voor het lage aantal nieuwe bedrijfsartsen? 

Vraag 4
Deelt u de mening van de Nederlandse Vereniging voor Arbeids- en 
Bedrijfsgeneeskunde (NVAB) dat er te weinig aandacht is voor de specialisatie 
bedrijfsarts in het curriculum van geneeskundestudenten? Wat gaat u hieraan 
doen? 

Vraag 5
Zou de volledige private financiering van de specialisatie ook te maken 
kunnen hebben met het lage aantal mensen dat kiest voor de specialisatie 
bedrijfsarts? Bent u bereid te onderzoeken of de specialisatie opgenomen kan 
worden in het opleidingsfonds waaruit andere medische specialismen 
worden betaald? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid de wettelijke toegang tot de bedrijfsarts voor vragen over werk 
en gezondheid weer op te nemen in de Arbeidsomstandighedenwet 
(Arbowet)? 

Vraag 7
Gaat u met de sociale partners overleggen wat zij kunnen doen om de 
onafhankelijke positie van de bedrijfsarts te borgen? Zo nee, waarom niet? 

1 www.nos.nl, 2 januari 2012
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Vraag 8
Welke concrete acties gaat u ondernemen om het aantal bedrijfsartsen te 
doen toenemen?
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